Item name: DSA02 Cable Wire Harness Connector Cord

Short description:

DSA02 Cigarette Lighter USB Charger Socket Cable Wire Harness Connector Cord With 10A Fuse for Car Marine Motorcycle

ATV RV Refit 60/30cm

Description:

1.cable length: 60cm or 30cm

2.Material: ABS Plastic and Pure copper

3.cable color : red and black

4. Accept customized cable length

Description:

Introducing the Cigarette Lighter USB Charger Socket Cable Harness Cable, the perfect solution for powering your mobile devices.

Whether you're in a car, motorcycle, ATV, RV or boat, this versatile charger has you covered.

The Cable Wire Harness Connector Cord is available in a choice of 60cm or 30cm cable lengths, giving it the flexibility to meet your specific installation requirements. The cable is made of high-quality ABS plastic and pure copper, ensuring durability and reliable performance in a variety of environments. Red and black color coding makes it easy to identify positive and negative connections, simplifying the installation process.

The Cable Wire Harness Connector Cord is equipped with a 10A fuse that provides overload and short-circuit protection, giving you peace of mind when charging your devices. A built-in cigarette lighter socket and USB charger allow you to power multiple devices simultaneously, making it a convenient and practical accessory for a vehicle or boat setup.

The DSA01 is also compatible with the DSA02 and integrates seamlessly with other accessories in the DSA series. This compatibility makes it easy to expand and customize your charging setup to meet your specific power requirements.

Whether you're modifying your vehicle, upgrading your boat's electronics, or just looking for a reliable charging solution for your outdoor adventures, the Cigarette Lighter USB Charger Socket Cable Harness Connector is the ideal choice. Its versatility, durability, and safety features make it a must-have accessory for anyone who needs reliable power on the go.

Choose the Cable Wire Harness Connector Cord for a reliable, efficient charging solution and experience the convenience of powering your devices wherever your adventures take you.

Product Name	Cable Harness

Cable length	30/60cm
Cable color	Red & black
Amp for fuse	10A

隆重推出 DSA01 点烟器 USB 充电器插座线束电缆,这是为移动设备供电的完美解决方案。 无论您是在汽车、摩托车、全地形车、房车还是船上,这款多功能充电器都能满足您的需求。

DSA01 有 60 厘米或 30 厘米电缆长度可供选择,使其能够灵活地满足您的特定安装要求。 该电缆由优质 ABS 塑料和纯铜制成,确保在各种环境下的耐用性和可靠的性能。 红黑颜色编码可以轻松识别正极和负极连接,简化安装过程。

DSA01 配备 10A 保险丝,提供过载和短路保护,让您在为设备充电时安心无忧。 内置点烟器插座和 USB 充电器可让您同时为多个设备供电,使其成为车辆或船舶设置的方便实用的配件。

DSA01 还与 DSA02 兼容,并与 DSA 系列中的其他配件无缝集成。 这种兼容性使您可以轻松扩展和自定义充电设置,以满足您的特定电源要求。

无论您是改装车辆、升级船舶电子设备,还是只是为户外探险寻找可靠的充电解决方案,DSA01 点烟器 USB 充电器插座线束连接器都是理想的选择。 其多功能性、耐用性和安全特性使其成为任何需要随时随地可靠电源的人的必备配件。

选择 DSA01 以获得可靠、高效的充电解决方案,无论您去哪里冒险,都可以体验为设备供电的便利。